
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1606

Vil ministeren kommentere lederen ”Politiet bør sige det, som det er” i Fyens Stiftstidende

den 30. juli 2020 og artiklen ”Cykeltyv filmet på fersk gerning – men går nok fri” i Fyens

Stiftstidende den 29. juli 2020 om uopklarede cykeltyverier og det konkret omtalte cykel-

tyveri, der blev anmeldt medens det foregik, og optaget på overvågningskamera, men

hvor politiet ikke havde betjente og ressourcer til at forfølge sagen? Vil ministeren samti-

dig svare på, om ministeren er enig i, at der er behov for at få flere politibetjente i politi-

styrken til sikring af retssikkerheden for borgerne og til sikring af, at også helt åbenlyse

igangværende cykeltyverier kan forfølges af betjente, som hurtigt kan sættes ind og med

nødvendigt materiel, herunder nok politibiler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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